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Möte LPO Endokrinologi 
Mötesdatum: 240412 

Deltagare: Elin Bromander, Peter Hammarström, Stina Ehrling, 

Marina Larsson, Emma Linderholm 

Vi har även bjudit in Emma Linderholm, som är ordförande i LAG 

Ostesopros, och Marina Larsson som är endokrinsköterska på Diabetes 

och endokrinmott. Falu lasarett. Dessa två är nu permanenta 

medlemmear i LPO Endokrinologi.  

 

1. LAG diabetes  

 

Nästa möte 23/5. Se mötesanteckningar på intrasidan LAG Diabetes, 

mötesanteckningarna finns även på regionens externa sida under LPO 

Endokrinologi/LAG Diabetes. Handlingsplan Diabetes med hög risk för 

fotsår är nu ute på remiss hos olika grupperingar, bland annat har Stina 

presenterat den för KSG-B. Elin och Stina ska även presentera Riktlinje 

för diabetes inom kommunal hälso- och sjukvård, för LPO PV och även 

för LPO äldre och palliativ vård. Beslut om riktlinjen ska tas den 19 april 

i Länschefsnätverket.  

 

2. RPO Endokrinologi 

 

Senaste mötet RPO Endokrinologi hölls i Västerås hösten 2023. Då 

diskuterade man förslag på vad man inom RPO Endokrinologi kan 

arbeta med.  

 

 

3. LAG Hypertyreos 

 

Vi diskuterar åter frågan om att initiera ett LAG Hypertyreos. Vi beslutar 

om att inte bilda LAG Hypertyeros just nu, det fungerar ändå ganska väl 

kring dessa patienter i regionen. Finns inget behov just nu.   

 

4. LAG Osteoporos 

 

Emma rapporterar från LAG Osteoporos. Osteoporosvården i Dalarna 

har många brister och tillsatta resurser är små. Vi föjer ej riktlinjer från 

socialstyrelsen. Enligt översyn från socialstyrelsen finns stora regionala 

skillnader i osteoporosvården och region Dalarna ligger dåligt till på 

flertalet parametrar. Vårdförlopp Osteoporos har inte fått några 
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tilldelade resurser för att införas. Chefterna på medicinklinken är 

informerade och önskemål från Emma finns att få prata för HSLG för att 

uppdatera dem om läget. 

 

 

Nästa möte: återkommer med nytt datum under september/oktober.  

 

 

 


